
UNIWERSYTET SZCZECIŃSKI
RADANAUKOWA

instytutu Nauk o Morzu i Środowisku
ul. Mickiewicza 16, 70-383 Szczecin

te’“ 91 444 2461 PROTOKÓŁ
z posiedzenia

Rady Naukowej Instytutu Nauko Morzu i Środowisku US
z dnia 07.04.2022 r.

Posiedzenie prowadził przewodniczący RN dr hab. inż. Przemysław Śmietana, prof. US. 
Obecni członkowie posiedzenia zgodnie z listą obecności (załącznik do oryginału protokołu).

Po potwierdzeniu obecności kworum Przewodniczący RN otworzył posiedzenie Rady 
Naukowej Instytutu Nauk o Morzu i Środowisku US w dniu 07.04.2022 r.
Z powodu nieobecności członków Stałej Komisji Skrutacyjnej, zaszła potrzeba powołania 
trzech członków komisji na bieżące posiedzenie. Swoją kandydaturę do komisji zgłosiły prof. 
dr hab. Anna Cedro, dr hab. Małgorzata Stasińska, prof. US oraz dr Małgorzata Świątek. 
Przewodniczący zarządził wprowadzenie do porządku obrad głosowania nad składem Komisji 
Skrutacyjnej oraz wyborem przewodniczącego komisji. RadaNaukowa INoMiŚ w głosowaniu 
jawnym podjęła jednogłośnie uchwałę o powołaniu nowego składu Komisji Skrutacyjnej na 
bieżące posiedzenie RN. Przewodniczący zaproponował kandydaturęprof. dr hab. Anny Cedro 
na przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej, w głosowaniu jednogłośnie zatwierdzono 
kandydaturę prof. Cedro na Przewodniczącą komisji skrutacyjnej.

Skład Komisji Skrutacyjnej:

1. Prof. dr hab. Anna Cedro - Przewodnicząca Komisji,
2. dr hab. Małgorzata Stasińska - członek,
3. dr Małgorzata Świątek — członek.

1. Przyjęcie porządku obrad:
Przewodniczący zarządził głosowanie nad porządkiem obrad posiedzenia, który w głosowaniu 
został jednogłośnie przyjęty.

2. Sprawy naukowe:
Przewodniczący poprosił prof. dr hab. Wojciecha Piaseckiego, przewodniczącego instytutowej 
komisji ds. nagród i oznaczeń o przedstawienie rekomendacji komisji w sprawie wniosków, 
które wpłynęły w konkursie na Naukowca Roku US oraz Najlepszego Młodego NaukowcaUS. 
Prof. Piasecki poinformował, że wpłynęły cztery wnioski, wszystkie spełniają wymagania 
formalne. Jeden wniosek dotyczył konkursu na Naukowca Roku US, natomiast trzy wnioski 
złożono w konkursie na Najlepszego Młodego Naukowca US. Po policzeniu punktów 
stworzono następującą listę rankingową:
Naukowiec Roku US

1. Prof. dr hab. Andrzej Witkowski - 1687,77 punktów
Najlepszy Młody Naukowiec US

1. Mgr Łukasz Maciąg - 950 punktów
2. Mgr Ewa Górecka - 860 punktów
3. Mgr Weronika Brzozowska - 350 punktów.

Komisja zarekomendowała do głosowania dwawnioski: prof. dra hab. Andrzeja Witkowskiego 
oraz mgra Łukasza Maciąga. W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady 
Naukowej zarządził głosowania nad wnioskami zarekomendowanymi przez komisję.
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a/ podjęcie uchwały w sprawie wniosku prof. dra hab. Andrzeja Witkowskiego 
w konkursie na Naukowca Roku Uniwersytetu Szczecińskiego
Rada Naukowa Instytutu Nauk o Morzu i Środowisku US w głosowaniu tajnym, większością 
głosów pozytywnie zaopiniowała wniosek prof. drahab. Andrzeja Witkowskiego w konkursie 
na Naukowca Roku Uniwersytetu Szczecińskiego. Wyniki głosowania w załączonym 
protokole.

b/ podjęcie uchwały w sprawie wniosku mgra Łukasza Maciąga w konkursie na 
Najlepszego Młodego Naukowca Uniwersytetu Szczecińskiego
Rada Naukowa Instytutu Nauk o Morzu i Środowisku US w głosowaniu tajnym, większością 
głosów pozytywnie zaopiniował wniosek mgra Łukasza Maciąga w konkursie na Najlepszego 
Młodego Naukowca Uniwersytetu Szczecińskiego. Wyniki głosowania w załączonym 
protokole.

3. Informacja kolegium dyrektorskiego INoMiŚ
Głos zabrał Dyrektor INoMiŚ dr hab. inż. Andrzej Osadczuk, prof. US, który przedstawił 
następujące informacje:

Dyrektor poinformował o zakończonym procesie podziału środków z subwencji 
INoMiŚ i przypomniał o zasadach obowiązujących w 2022 r., dotyczących podziału 
środków.

- Dyrektor poinformował, że w najbliższym czasie odbędzie się uzupełniająca ocena 
nauczycieli akademickich, którzy z różnych względów nie zostali ocenieni 
w poprzednim roku.

- Dyrektor poinformował, że planowane jest przywrócenie w US funkcjonowania BOP 
(Baza Osiągnięć Pracowników).

- Dyrektor poinformował, że w najbliższym czasie ukaże się nowe zarządzenie rektora 
dotyczące indywidualnego planu rozwoju pracowników oraz planu rozwoju dyscypliny 
naukowej. Na najbliższym posiedzeniu Rady ds. Nauki odbędzie się dyskusja w tej 
sprawie. Każdy pracownik na nowy okres ewaluacyjny będzie musiał przedstawić plan 
rozwoju składający się z trzech elementów: artykuły naukowe i rozdziały 
w monografiach, które pracownik zamierza opublikować w pierwszym lub drugim roku 
ewaluacji, artykuły naukowe i rozdziały w monografiach, które pracownik zamierza 
opublikować w trzecim lub czwartym roku ewaluacji i inne aktywności wskazane przez 
dyrektora instytutu. Dyrektor instytutu będzie musiał przedstawiać prorektorowi ds. 
nauki plan rozwoju dyscypliny.

- Dyrektor poinformował o przebiegu Dnia Otwartego US dla czterech kierunków 
studiów realizowanych w ramach INoMiŚ i podziękował pracownikom 
zaangażowanym w przygotowanie wydarzenia.

- Dyrektor poinformował o Tygodniu Ziemi, w ramach którego w dniach 21 -24.04.2022 
będą się odbywały różnego rodzaju wykłady i warsztaty. W przygotowania 
zaangażowani są studenci z samorządu studenckiego.

- Dyrektor poinformował o uzyskaniu pozytywnej opinii komisji akredytacyjnej dla 
kierunku geografia oraz o gotowym raporcie po pozytywnej akredytacji kierunku 
geologia. Raport dla kierunku geologia zawiera zalecenia komisji dotyczące 
zwiększenia liczby godzin. Głos zabrała dr hab. Joanna Dudzińska — Nowak, prof. US, 
Wicedyrektor INoMiŚ, która poinformowała o zapewnieniach Prorektor ds. 
Kształcenia, że Uniwersytet Szczecińskie dostosuje się do ewentualnych zaleceń 
komisji akredytacyjnej w kwestii zwiększenia ilości godzin w planie studiów na 
kierunku geologia. W poniedziałek planowane jest spotkanie z Panią Prorektor ds. 
Kształcenia w tej sprawie.

2



- Dyrektor poinformował o złożeniu wniosku przez p. Kamila Durczaka o rozwiązanie 
umowy o pracę.

- Dyrektor poinformował o rozstrzygnięciu w sprawie zmiany stanowiska dra Tomasza 
Olechwira.

- Dyrektor poinformował o trwających pracach nad podpisaniem umowy o współpracy 
z Państwowym Instytutem Geologicznym.

4. Wolne wnioski:
Nie zgłoszono wolnych wniosków.

5. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia RN w dniu 03.03.2022 r.:
W związku z brakiem uwag do protokołu z posiedzenia RN z dnia 03.03.2022 r. 
przewodniczący zarządził głosowanie jawne, w którym protokół został jednogłośnie przyjęty.

Przewodniczący Rady Naukowej złożył życzenia w związku ze zbliżającymi się Świętami 
Wielkanocnymi oraz ogłosił zakończenie posiedzenia.

Protokół sporządziła:
Mgr Katarzyna Łagowska

dr hab. inż. Przemysław Śmietana, prof. US 
^BŹEWODNipACY NAUKOWEJ

Instytut Nauk o Morzu i Środowisku 
Uniwersytet Szczeciński
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